
Skriftleg spørsmål til ordførar 

Kommunestyre 22.september 2022 

 

Det kjem urovekkande meldingar frå næringslivet vedk fristbrot på byggesak, vanskeleg å oppnå 

kontakt både på e-post og telefon, samt ei oppfatning om at der er altfor lite ressurser til å få jobben 

gjort. 

Etter samtale med fleire ansvarshavende så har eg fylgjande spørsmål som eg ynskjer svar på: 

1. Kor mange saker (kor stor prosentdel) har vore handsama innenfor fristen det siste året? Og 

hvor store er overskridelsene i gjennomsnitt pr. sak, målt i uker? 

2. Kor mange klagesaker (kor stor prosentdel) er handsama innanfor fristen? Og hvor store er 

overskridelsene i gjennomsnitt pr. sak, målt i uker? 

3. I kor stor grad held byggesak lovkravet/fristen for å avholde førehandskonferanse (som er 14 

dagar)? 

4. Kor mykje taper Alver kommune i manglande byggesaksgebyr pga fristbrot? 

5. Stemmer det at det er for liten kapasitet – for få ressurser i form av sakshandsamarar til å 

handsame alle søknader?  

 

Astrid Aarhus Byrknes 

Gruppeleiar KrF 

 


